

Guidelines for Contributors

East Asian Law Journal is a semiannual publication issued twice per year in March and September. This *Journal* aims to establish an international and academic law journal, and is devoted to increase East Asia's participation in global law practices, as well as to allow interactions of law knowledge to be activated. With academic value as the goal of this *Journal*, the contents will be mainly comprised of law literatures with sections on research articles and country reports.

I. Submission:

1. This *Journal* will not accept manuscripts submitted in other publications. Submission articles should be original and have not been submitted for publication elsewhere. Authors shall solely take full responsibility for contents of text and footnotes, and any materials submitted.
2. The manuscripts should include the following: Article title; The author's name, title, affiliated institutes, and email address; Abstract and approximately five keywords; Citations and references.
3. The footnotes should conform *The Bluebook: A Uniform System of Citation* (18th edition), and the references should be attached at the end of the paper, following the rules of *Publication Manual of the American Psychological Association* (APA) (6th edition or above). The sample format of citations and references can be downloaded from <http://aspers.airiti.com/EALJ/>
4. Once the manuscripts are accepted for publication, the contributors will receive remuneration based on word count along with two hard copies of the *Journal*.

II. Guideline for Review

This *Journal* is reviewed on a rolling basis. All manuscripts submitted will undergo an anonymous peer review process, and a review by the Editorial Committee of this *Journal*.

III. Copyrights

The author whose manuscript is accepted shall agree this *Journal* to make proper use of the article and shall sign the copyright assignment agreement. This *Journal* has the right to reproduce, publish, digitalize, make public transmission via Internet, authorize qualified users to download or print the article. For any editorial needs of electronic version of the article, this *Journal* has the right to change the font, format and layout of the article.

IV. Submitting Papers

Please send your submission by registered mail to: Airiti Press Inc., 18F., No.80, Sec. 1, Chenggong Rd., Yonghe City, Taipei 234, Taiwan. The submissions can also be uploaded through Airiti Online Submission and Peer Review System: <http://aspers.airiti.com/EALJ/>

If you have any questions regard to submissions, please email to: press@airiti.com

V. Regulation

This guideline comes into effect after the approval of the Editorial Committee of this *Journal*. Amendments to this regulation should follow the same procedure.

徵稿辦法

《東亞法學評論》半年刊於每年三月及九月出版，內容包含研究論文及各國法學報導等單元。旨在促進法學於東亞國家間以至於東亞地區與全球之國際化交流，推廣東亞地區法學研究之成果，並期以學術價值之追求為主軸，將本期刊建立為東亞法學發展之標竿。

一、徵稿說明

1. 本刊不接受已出版及一稿多投之文章，來稿須具原創性，並以未曾投稿於其他刊物者為限。投稿者並須為其文章、註腳及投稿內容自負所有責任。
2. 來稿須包含以下資料：中、英文篇名；作者之中、英文姓名、服務單位、職稱及電子郵件地址；中、英文摘要及五個左右之關鍵詞；參考文獻（以文後條列方式逐條列出）。
3. 註腳格式須符合*The Bluebook: A Uniform System of Citation*（第十八版）；參考文獻格式須符合美國心理學會（APA）論文撰寫格式（第六版或以上）。詳細之撰稿引註及參考文獻格式範例請至本刊網站首頁下載（<http://aspers.airiti.com/EALJ/>）。
4. 本刊將依稿件字數支付作者稿酬；來稿一經刊出，將致贈當期刊物兩冊。

二、審查原則

本刊採隨到隨審制，全年收稿為原則。本刊所刊登之文章均須經過匿名審查程序，以及編輯委員會審查，通過者始得刊登。

三、著作權

來稿經審查通過採用者，作者須簽署「著作財產權讓與書」一份，並同意本刊得進行重製、發行、數位化、透過網路公開傳輸、授權用戶下載、列印等行為。為符合數位化之需求，本刊得進行字型、格式、版面之變更。

四、來稿方式

來稿請參考東亞法學評論線上投稿暨評閱系統（<http://aspers.airiti.com/EALJ/>），或來信「234台北縣永和市成功路一段80號18樓，華藝編輯部收」，其他來稿問題請寄至：press@airiti.com。

五、辦法說明

本辦法經本刊編輯委員會通過後實施，修正時亦同。